



## ALS Welcome 2022 - 2023

Greetings,

Welcome to the 2022 - 2023 school year. For our returning families, welcome back – and to our new families, welcome to the ALS community.

As we launch the new school year, we are excited by the opportunity for new initiatives and growth. There are many changes to share with you, so please look through the attached information carefully.

### **School Timings**

- School gates open at **7:10am** for all students. The first classes begin promptly at **7:30am**.
- Dismissal is at **2:30pm** for all students in Grades 1-12 (KG1 & KG2 dismiss at 1:30pm).

### **Calendar and Attendance**

Please note the attached 2022-2023 school calendar. Regular, timely attendance in school is essential. Please ensure that you do not take your student out of school unnecessarily, and that travel plans are booked according to the dates provided. Students who are consistently absent are at risk of promotion or graduation.

*Note:* Students who are absent will be required to make up for missed work upon their return to school. All students are expected to attend classes in person. There will be no livestream.

### **Student Mobile Phones**

Student mobile phones are not allowed at school. Any contact during the school day must be routed through the appropriate campus office.

### **Uniforms**

School uniforms are required for all KG to Grade 11 students, and are available from the Administration Building. Due to supply chain issues, some sizes may be unavailable. In this case, students may wear clothing which is similar to the school uniform: dark blue or khaki pants, and a solid-colored gray or lavender polo shirt with a collar.

### **Parent Communication**

ALS is launching a new platform to document curriculum and facilitate home-school communication. “**Toddle**” is used by IB schools worldwide. Parents will receive an invitation email to join, and you may access the platform through the Toddle Family App. Students will also have accounts which they can access through the Toddle Student App.

Toddle will replace Google Classroom for all online engagement and curriculum documentation. Student and family training and resources will be available.



## **Books & Supplies**

Under separate letters, students will receive supply lists per grade level from their campus building office.

MYP and DP students will use a combination of physical and electronic resources, and need a personal device (laptop or iPad) at school each day. Additionally, MYP students will access e-textbooks through a modernized, interactive platform called **SAVVAS** Realize.

## **Class Sections**

Class divisions are based on several factors, using professional judgment and always with students' overall best interests in mind. We ask for your support with your student's class placement and to give adjustments some time.

## **Open House**

Please mark the dates for our upcoming Open House information evenings.

Dates : **Tuesday, 6 September 2022** (PYP: KG1-Grade 5)  
**Wednesday, 7 September 2022** (MYP/DP: Grades 6-12)  
Location : MPR (Multi-Purpose Room, K-3 campus)  
Time: : **5:00 pm**

At these events, we look forward to introducing you to new staff members, sharing details about new programs and initiatives, and explaining some policy changes. You will have an opportunity to provide feedback and ask questions. We hope to see you there!

Each section of the school will separately provide specific information about supplies, schedules, and first week procedures. We thank you for your support and we look forward to welcoming our students for a successful 2022-2023 school year.

Regards,

ALS Administration



سعادة أولياء أمور الطلاب الكرام

مرحبًا بكم في العام الدراسي 2022 - 2023 و في مجتمع مدارس التعليم المتطور.

كم نتطلع مع انطلاق العام الدراسي الجديد للمبادرات الجديدة وفرص النمو !

هناك العديد من التغييرات التي نود إخباركم بها ، لذا نرجو الاطلاع على المعلومات المرفقة بعناية.

### أوقات الدراسة

- تفتح أبواب المدرسة في تمام الساعة **7:10 صباحاً** لجميع الطلاب. تبدأ **الفصول الأولى تمام الساعة 7:30 صباحاً**.
- **تنتهي الدراسة الساعة 2:30** لجميع الفصول الدراسية **عدا مراحل التمهيدي الأولى والثانية حيث تنتهي الساعة 1:30.**

### التقويم والحضور

يرجى ملاحظة التقويم المدرسي 2022-2023 المرفق. الحضور المنتظم في المدرسة في الوقت المناسب ضروري. يرجى التأكد من عدم إخراج الطالب من المدرسة دون داع ، وأن يتم ترتيب خطط السفر بما يتلاءم مع التقويم الدراسي. الطلاب الذين يتغيبون باستمرار معرضون لعدم تجاوز المرحلة الدراسية أو التخرج.

ملاحظة: سيطلب من الطلاب المتغيبين تعويض ما فاتهم من عمل عند عودتهم إلى المدرسة. من المتوقع أن يحضر جميع الطلاب الدروس شخصياً. لن يكون هناك تدريس عن بعد أو عن طريق زوم.

### الهواتف المحمولة

لا يُسمح باستخدام الهواتف المحمولة للطلاب في المدرسة. يجب توجيه أي اتصال خلال اليوم الدراسي من خلال مكتب الوكيل.

### الزي المدرسي

الزي المدرسي مطلوب لجميع طلاب الروضة حتى الصف الحادي عشر، وهو متوفر في مبنى الإدارة. بسبب مشاكل سلسلة التوريد ، قد تكون بعض الأحجام غير متوفرة. في هذه الحالة ، المطلوب من الطالب أن يرتدي ملابس مشابهة للزي المدرسي: بنطلون أزرق داكن أو كاكبي ، وقميص بولو بلون رمادي أو لافندر مع ياقة.

### التواصل مع الوالدين

أطلقت مدارس التعليم المتقدم منصة جديدة لتوثيق المناهج الدراسية وتسهيل التواصل بين المنزل والمدرسة. سيتلقى الآباء دعوة للانضمام للمنصة عبر البريد الإلكتروني للانضمام ، ويمكنكم الوصول إلى المنصة من خلال تطبيق (Toddle Family). سيكون لدى الطلاب أيضاً حسابات يمكنهم الوصول إليها من خلال تطبيق (Toddle Student)

سجل (Toddle) محل (Google Classroom) لجميع عمليات المشاركة عبر الإنترنت ووثائق المناهج الدراسية وسيتم تدريب الطلاب والأسرة على النظام الجديد.



## الكتب والمستلزمات الدراسية

سيتلقى الطلاب قوائم المستلزمات لكل مستوى من مكتب إدارة المدرسة. سيستخدم طلاب MYP و DP مزيجًا من الكتب الإلكترونية والكتب العادية. لذا يجب على جميع الطلاب إحضار أجهزة الحاسب المحمول بصورة يومية. بالإضافة إلى ذلك، سيكون لطلاب MYP رقم سري للدخول إلى الكتب المدرسية الإلكترونية من خلال منصة تفاعلية حديثة تسمى **SAVVAS Realize**

## توزيع الفصول

يعتمد توزيع الفصول على عدة عوامل، حيث يتم توزيع الطلاب بناء على خبرة طاقم التدريس وبناء على مصالح الطلاب. لذا نطلب من أولياء الأمور تفهم ذلك وإتاحة الفرصة للطلاب يتأقلموا مع فصولهم الجديدة.

## اللقاء المفتوح مع أولياء الأمور

سيكون هناك لقاء مفتوح مع أولياء الأمور في التواريخ التالية.

- الثلاثاء 6 سبتمبر 2022 لطلاب المراحل التمهيديّة والمراحل الأولية إلى الصف الخامس.

- الأربعاء، 7 سبتمبر 2022 لبقية صفوف المتوسط والثانوي

الموقع: MPR الفناء المتعدد الأغراض في مبنى المراحل التمهيديّة

الوقت: 5:00 مساءً

نتطلع إلى وجودكم معنا في هذه الأيام كما نتطلع إلى تعريفكم بطاقتنا الجديد ومشاركتم التفاصيل حول البرامج والمبادرات الجديدة، وشرح بعض التغييرات في سياسات المدرسة. كما سيكون لديكم فرصة لتقديم الملاحظات وطرح الأسئلة.

سيوفر كل قسم من أقسام المدرسة بشكل منفصل معلومات محددة حول المستلزمات والجداول وإجراءات الأسبوع الأول.

نشكركم جميعاً على دعمكم ونتطلع إلى الترحيب بطلابنا الذي نأمل أن يكون عام دراسي ناجح 2022-2023.

ودمتم بودر،

إدارة المدرسة